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Kepez'den belediye başkan aday adayı olan Serdar 
Soydan'dan kendi partisine ve partilisine operasyon çekti 
bu tam da o ekibin yapacağı şey şaşırmadık. Kepez'de 
yaşayan binlerce vatandaşa uzun bir SMS atarak kendi 
partilisi Birol Arslan'ı başkan olarak görmek istemediğini 
paylaştı. Soydan sanki CHP'den değil de AK Partiden aday 
olmuş ve CHP'li belediye başkanına “çakmış.” Soydan 
yıllarca genel merkezde yüksek disiplin kurulu üyeliği 
yaptı. Aslına bakarsanız bu parti suçu ama kimi kime 
şikayet edeceksin. 
Serdar Soydan Başkan Olması Demek Kepez'in Ranta 
Kurban Edilmesi Demek

Bir müteahhittin hem de “çevresi” olan bir müteahhittin 
Serdar Soydan gibi bir ismin gelişen ve yeni imar alanları 
açılacak Kepez'de belediye başkanı olması demek Kepez'de 
her geçen gün yükselen çok katlı binaları görmek demek 
adını sanını bilmediğimiz büyük İstanbullu inşaat 
firmalarını görmek demek. Soydan'ın belediye başkanı 
olması demek Kepez sahilinin ranta kurban edilmesi 
demek. Soydan'ın belediye başkanı olması demek rantın 
merkeze alınacağı, hizmetlerin de “yapılıyormuş” gibi 
olacağı bir dönem demek. Kepez'de olası Serdar Soydan'ın 
başkanlığı demek, Mustafa Sarıgül'ün Şişli Belediye 
başkanlığı gibi bir dönemi yaşamak demek… Devamı 2'de 

Köşe yazıları sayfa 3'de

AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, MHP İl ve 
ilçe başkanları ile yaptığı görüşmede önemli mesajlar 
verdi. Cumhur İttifakı'nın önemine vurgu yapan 
Milletvekili Gider, ufak hesap peşinde olanlara yolu 
gösterdi.

Bülent Öz, 2019 yerel seçimlerinde CHP'den Çan 
Belediye Başkanı seçilmişti. Ancak, hakkında "rüşvet 
ve irtikap" iddiasıyla yürütülen soruşturma nedeniyle 
2022 yılında görevden uzaklaştırıldı. Öz, görevden 
uzaklaştırıldıktan sonra İçişleri Bakanlığına verdiği 
dilekçeyle AK Parti'ye geçmek istediğini ortaya 
çıkmıştı. Buna rağmen Muharrem Erkek, Bülent Öz'ün 
yeniden Çan Belediye Başkanlığına aday olmasını 
istiyor.  Kerem İriç, yazısında Muharrem Erkek'in 
Bülent Öz'ü aday göstermek istemesini Bülent Öz'ü 

"elemanlaştırmak" için olduğunu savunuyor. İriç'e 
göre, Öz'ün başkan olması durumunda Çan 
Belediyesini Muharrem Erkek yönetecek.
Çan'da ki AK Partililer ise “hadi inşallah” diyerek 
Bülent Öz'ün adaylığını sonuna kadar destekliyor! AK 
Partinin Bülent Öz'ün olası adaylığında şunu yapacağız 
bunu yapacağız diye projelerden falan bahsetmesine 
gerek yok. Çünkü Öz'ü “hallaç pamuğuna çevirecek” 
dava dosyalarındaki ifadeler hazırda bekletiliyor. 
Devamı sayfa 3'de

O İsim Başkan Olursa Kepez 
Ranta Kurban Edilecek
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Muharrem Erkek Çan'da AK Partinin İstediğini Yapacak mı?

CHP'li Serdar 
Soydan'dan 

CHP'li Belediye 
Başkanına 

Operasyon!
“Ufak Hesap Meraklıları CHP 
  ve İYİ Partiye Geçebilirler”

"SÜMERBANK ARAZİSİ İMAR PLANI: ÇANAKKALE 
BELEDİYE MECLİSİ'NDE RANT TARTIŞMALARI"

Çanakkale Belediye Meclisi 
toplantısında, Afet Riski Altındaki 
Alanların Dönüştürülmesi Hakkında 
Kanun'da yapılan "rezerv yapı alanı" 
tanımında gerçekleşen değişiklikler, 
özellikle Sümerbank'a ait arazi 
üzerindeki planlara yönelik büyük 
bir tartışmaya neden oldu. 
Toplantıda konuşan CHP Belediye 
Meclis Üyesi ve İmar Komisyonu 
Üyesi Egemen Ergun, özellikle 
Sümerbank arazisinin 57 bin 
metrekarelik bölümünün rezerv 
alan ilan edilerek 2 emsal 8 kat 
yapılmasına karşı çıktı.

'Hijyen' Operasyonu: 
10 TUTUKLAMA

Çanakkale Emniyet Müdürlüğü 
tarafından il genelinde suç 

çetesine yönelik operasyon 
düzenlendi. 21 adrese eş zamanlı 

düzenlenen operasyonda gözaltına 
alınan 14 kişiden 10 tutuklandı.

Çanakkale İl Özel İdaresi 
2024 Yılı Bütçesi 810 
Milyon TL Olarak Belirlendi

İYİ Parti Çanakkale'de 
3 ilçe ve 1 belde 
başkan adayını açıkladı
31 Mart'ta yapılacak yerel seçimler öncesinde siyasi 
arenada hareketlilik sürüyor. Daha önce Çanakkale 
merkezi için belediye başkan adayını Burak Kunt olarak 
belirleyen İYİ Parti; bugün ise Biga, Bozcaada, Lapseki 
ilçeleri ile Çardak beldesinin başkan adaylarını 
kamuoyuna duyurdu.
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Türkiye'yi Karanlığa 
Mahkum Eden Kalıcı Yaz Saati 
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CHP yönet�m�ndek� Kepez'de 
adeta aday enflasyonu yaşanıyor. 
CHP'l� aday adayları Kepez'� 
“CHP'den kurtarmak” �ç�n tek 
b�r vaatte bulunuyorlar. “Su 
sorununu çözeceğ�z!” 

Malum Kepez'de sular çok k�reçl� 
mevcut Başkan B�rol Arslan 

göreve geld�kten kısa b�r süre sonra yıllardır süren bu soruna 
aslında çözüm üretm�şt� fakat tal�hs�zl�k �şte kurak geçen b�r 
yaz ve kuruyan kuyular sonrası artıma tes�s�ne su ver�lemed� 
ve Kepezl�ler suyu k�reçl� kullanmak zorunda kaldılar. 
Konuyla �lg�l� olarak “Kayıtlara Geçs�n, Kepez Susuz 
Kalırsa Sorumlusu B�z Değ�l�z!” başlıklı b�r köşe yazısı 
yazmış ve bu sorunun tek başına Kepez Beled�yes�yle, B�rol 
Arslan'la �lg�l� olmadığını anlatmıştım. Başkan Arslan, 
konunun kökten çözümü �ç�n tıpkı Çanakkale Beled�yes� 
g�b� At�kh�sar Barajından su kullanmak �sted�kler�n� Devlet 
Su İşler� (DSİ), Val�l�k ve Çevre Şeh�rc�l�k kurumlarına 
başvurduklarını ancak ret cevapları aldıklarını bel�rtm�şt�. 
Hatta kısa b�r süre önce val�l�ğe yazdığı b�r yazıda, "Yarın 
kuyular çalışmazsa ve Kepez susuz kalırsa, bu sorumluluk 
şahsıma ve kurumuma a�t değ�ld�r" �fades�n� kullanarak 
kayıtlara geç�rm�şt�. D�pnot, yağan yağmurlar sonrası 
kuyuların su dolmasıyla artıma tes�s� yen�den 
çalıştırılmaya başlandı. 

Altyapı ve Yol Sorunları Çözdü
Burada Başkan Arslan'a eleşt�r� olarak yönelteceğ�m�z 
b�r husus olacaksa sanırım daha güçlü b�r lob� çalışması 
yapılab�ld� CHP'l� �k� m�lletvek�l�n� alıp Ankara'da 
çalınacak bütün kapılar çalınsa “bakın arkadaş b�z 
el�m�zden gelen� yapıyoruz fakat bu sorunu 
çözmüyorlar” d�ye “reklam” yapmamasından dolayı 
eleşt�reb�l�r�z belk� de yaptı b�z�m haber�m�z yok. Neyse 
asıl konu bu değ�l önümüzdek� günlerde bu sorunun 
kökten çözüleceğ�ne �nanıyorum. Bu konu özünde 
doğrudan DSİ'y� �lg�lend�r�yor ve devlet vatandaşın en 
�nsan� �ht�yacı olan su �ht�yacına kayıtsız kalamaz. Bu 
arada Kepez'de yaşayan b�r vatandaş olarak 
söylüyorum Kepez'�n çok b�r sorunu yok. En büyük 
sorunlardan b�r�s� olan altyapı ve yol sorunları B�rol 
Arslan göreve geld�kten 6 ay sonra çözdü…
Ş�md� gelel�m asıl konuya Kepez'de CHP'den aday adayı 
B�rol Arslan dah�l 5 �s�m var. Bunlardan b�r�s� har�c� 
adaylık heps�n�n hakkıdır ve demokrat�k yarıştır. Fakat o 
b�r �s�m har�ç k�m m� o �s�m esk� m�lletvek�l� ve genel 
merkezde YDK görev yapmış olan Serdar Soydan! 
Böyles� b�r �sm�n normalde genel merkezde daha güçlü 
poz�syonlarda görev almasını beklen�rd�. Pek� Serdar 
Soydan neden Ankara'da b�r koltuk koşturmak yer�ne 
belde beled�yes�ne başkan olmak �st�yor? 

Soydan'ı Cesaretlendiren 
Muharrem Erkek
Soydan'ı cesaretlend�ren ve “aday olan destekl�yorum” d�yen 
�s�m Muharrem Erkek! Erkek �lçeler ve beldeler dah�l her yerde 
kend� adamlarını göreve get�rmek �st�yor. Büyük h�zmetler 
yapacaklarından dolayı mı bu sorunun cevabını yazının sonunda 
s�zler vereceks�n�z. Serdar Soydan müteahh�t… Soydan'ı AKFA 
meseles�nden hep�m�z b�l�yoruz kat artışı almak plan tad�latı 
yapmak �ç�n neler yaptığını hep�m�z hatırlıyoruz. O dönemde 
Ülgür Gökhan buna d�rend� ve AKFA bölges�nde böyles� b�r 
ranta �z�n vermem ded�. D�pnot, Soydan, Muharrem Erkek'�n 
beled�ye başkanı olma �ht�mal� sonrası yıllardır hayal� olan 
AKFA meseles�n� en geç b�r yıl �ç�nde çözecekt�r.

Soydan Başkan Olursa Kepez 
Ranta Kurban Edilecek
Pek� gel�n Soydan'ın Kepez'de beled�ye başkanı olma �ht�mal�ne 
b�r bakalım. B�r müteahh�tt�n hem de “çevres�” olan b�r 
müteahh�tt�n Serdar Soydan g�b� b�r �sm�n gel�şen ve yen� �mar 
alanları açılacak Kepez'de beled�ye başkanı olması demek 
Kepez'de her geçen gün yükselen çok katlı b�naları görmek 
demek adını sanını b�lmed�ğ�m�z büyük İstanbullu �nşaat 
firmalarını görmek demek. Rantın merkeze alınacağı, 
h�zmetler�n de “yapılıyormuş” g�b� olacağı b�r dönem demek. 
Kepez'de olası Serdar Soydan'ın başkanlığı demek, Mustafa 
Sarıgül'ün Ş�şl� Beled�ye başkanlığı g�b� b�r dönem� yaşamak 
demek… 

O İsim Başkan Olursa Kepez Ranta Kurban Edilecek

CHP'li Serdar Soydan'dan CHP'li Belediye Başkanına Operasyon!
Kepez'den beled�ye başkan aday adayı olan Serdar 
Soydan'dan kend� part�s�ne ve part�l�s�ne operasyon 
çekt� bu tam da o ek�b�n yapacağı şey şaşırmadık. 
Kepez'de yaşayan b�nlerce vatandaşa uzun b�r SMS 
atarak kend� part�l�s� B�rol Arslan'ı başkan olarak 
görmek �stemed�ğ�n� paylaştı. Soydan sank� CHP'den 
değ�l de AK Part�den aday olmuş ve CHP'l� beled�ye 
başkanına “çakmış.” Soydan yıllarca genel merkezde 
yüksek d�s�pl�n kurulu üyel�ğ� yaptı. Aslına bakarsanız 
bu part� suçu ama k�m� k�me ş�kayet edeceks�n. 

Serdar Soydan Başkan Olması 
Demek Kepez'in Ranta Kurban 
Edilmesi Demek
B�r müteahh�tt�n hem de “çevres�” olan b�r müteahh�tt�n 
Serdar Soydan g�b� b�r �sm�n gel�şen ve yen� �mar alanları 
açılacak Kepez'de beled�ye başkanı olması demek Kepez'de 
her geçen gün yükselen çok katlı b�naları görmek demek 
adını sanını b�lmed�ğ�m�z büyük İstanbullu �nşaat 
firmalarını görmek demek. Soydan'ın beled�ye başkanı 
olması demek Kepez sah�l�n�n ranta kurban ed�lmes� demek. 
Soydan'ın beled�ye başkanı olması demek rantın merkeze 
alınacağı, h�zmetler�n de “yapılıyormuş” g�b� olacağı b�r 
dönem demek. Kepez'de olası Serdar Soydan'ın 
başkanlığı demek, Mustafa Sarıgül'ün Ş�şl� Beled�ye 
başkanlığı g�b� b�r dönem� yaşamak demek… 
Devamı sayfa 3'de 

Serdar Soydan'dan Birol 
Arslan'a Operasyon
Kepez'den beled�ye başkan aday adayı olan Serdar 
Soydan'dan kend� part�s�ne ve part�l�s�ne operasyon çekt� bu 
tam da o ek�b�n yapacağı şey şaşırmadık. Kepez'de yaşayan 
b�nlerce vatandaşa uzun b�r SMS atarak kend� part�l�s� B�rol 
Arslan'ı başkan olarak görmek �stemed�ğ�n� paylaştı. Sank� 
Soydan CHP'den değ�l de AK Part�den aday olmuş ve 
CHP'l� beled�ye başkanına “çakmış.” Soydan yıllarca genel 
merkezde yüksek d�s�pl�n kurulu üyel�ğ� yaptı. Aslına 
bakarsanız bu part� suçu ama k�m� k�me ş�kayet edeceks�n. 
Kend� part�s�ne, kend� part�l�s�ne, kend� beled�ye 
başkanına bu operasyonu çeken Kepez'de ne 
operasyonlar çeker b�r düşünün. O operasyonlardan 
bazılarına d�kkat çekerek yazımı b�t�rmek �ster�m. 
Geçt�ğ�m�z günlerde yazdığım yazıdan b�r paragrafı yen�den 
paylaşmak �ster�m; “…Kepez'de CHP'den aday adayı B�rol 

Arslan dah�l 7 �s�m var. Bunlardan b�r�s� har�c� adaylık 
heps�n�n hakkıdır ve demokrat�k yarıştır. Fakat o b�r �s�m 
har�ç k�m m� o �s�m esk� m�lletvek�l� ve genel merkezde 
YDK görev yapmış olan Serdar Soydan! Böyles� b�r �sm�n 
normalde genel merkezde daha güçlü poz�syonlarda görev 
almasını beklen�rd�. Pek� Serdar Soydan neden 
Ankara'da b�r koltuk koşturmak yer�ne belde 
beled�yes�ne başkan olmak �st�yor?”
Soydan, Muharrem Erkek'�n desteğ�n� aldığını ve aday 
olmaya karar verd�ğ�n� s�yas� kul�slerde d�le get�r�yor. 
Müteahh�t olan Soydan açıklayacağı “projelerle” Kepez'� 
rantın merkez� yapmak �st�yor nasıl mı? Kepez'de bak�r olan 
onlarca alan var onlardan sadece b�r�nden bahsedey�m 
Kepez L�manı hemen geç�nce Dardanos'a kadar uzanan 
kordon var burası Kepezl�ler�n adeta nefes aldığı den�ze 
sıfır b�r alan. Bu alanın hemen yanı başında B�rol Arslan'ın 
h�zmete açtığı, meşrubatın, çayın p�yasadan 5 kat daha 
ucuza satıldığı Halk Kafe var. İşte bu alanlara çayın 50 
l�radan satıldığı onlarca yabancı �şletme gelecek ve adım 
atacak yer kalmayacak. Sadece bununla da kalınmayacak 
Kepez'�n �nşaat rantında vahş� b�r dönüşümüne şah�t 
olacağız her beled�ye mecl�s toplantısında tad�lat 
planlarıyla, kat artışlarının bell� k�ş� ve gruplara ver�len 
�mt�yazlara şah�t olacağız.

Kepez'de Su Sorunundan 
Kim Sorumlu?
Kepez'de aday adayı olan her �s�m “su sorunundan” 
bahsed�yor. Evet Kepez'de b�r su sorunu var fakat bu su 
sorununu farklı anlaşılıyor geçt�ğ�m�z gün b�r arkadaşım 
arayıp; “Kepez'de sular akmıyor mu?” d�ye sordu. 
Kepez'de suların akmaması g�b� b�r durum söz konusu 
değ�l, sorun suların aşırı k�reçl� olması. Bunu çözmek 
�ç�n B�rol Arslan göreve geld�kten çok kısa b�r süre sonra 
artıma tes�s� yaparak h�zmete açtı fakat artıma s�stem� 
çalışırken 100 b�r�m suyun 20's� atık su olarak “çöp 
oluyor.” Yazın kurak geçmes� ve kuyuların 
kurumasından dolayı su tasarrufu yapmak zarur� olduğu 
�ç�n arıtma çalıştırılmadı. Vatandaş �syan etmekte haklı 
mı haklı fakat bu tek başına beled�yen�n çözeb�leceğ� 
b�r konu değ�l. Kepez'�n tıpkı Çanakkale g�b� suyunu 
yeraltı kaynaklarından değ�l At�kh�sar Barajından tem�n 
etmes� gerek�yor bunun onayını ve büyük ölçüde 
yatırımını yapacak kurum �se Dsİ…



310 Aralık 2023 Pazargazetedegisim.com

Saatler� Ayarlamama Enst�tüsü: 
Kalıcı Yaz Saat� Uygulaması 
Neden Tartışılıyor, Ps�koloj�k ve 
Ekonom�k Etk�ler� Ned�r?
Kamuoyunda 7 yıldır tartışılan 
sab�t saat uygulaması, �dd�a 
ed�ld�ğ� g�b� gerçekten enerj� 
tasarrufu sağlıyor mu? 
Karanlıkta uyanmanın b�yoloj�k 

etk�ler� neler? Bu uygulamayı terc�h eden başka ülkeler 
var mı?
Gün ışığından daha fazla yararlanmak amacıyla bütün 
yurtta saatler; her yıl mart ayının son pazar günü saat 
03.00'ten �t�baren b�r saat �ler� alınır ve her yıl ek�m 
ayının son pazar günü saat 04.00'ten �t�baren b�r saat ger� 
alınırdı. 1973'ten ber� devam eden bu uygulamaya 2016 
yılında Bakanlar Kurulu Kararı �le son ver�ld� ve o 
tar�hten bu yana saatler �ler� veya ger� alınmadan 
"yaz saat�" uygulamasına devam ed�l�yor.

Dönem�n Enerj� Bakanı Berat Albayrak tarafından kalıcı 
hâle get�r�len bu uygulamanın gerekçes� olarak “enerj� 
tasarrufu sağlamak, gün ışığından daha fazla 
faydalanmak” olduğu �ler� sürülmüştü. Bu karar �le 
b�rl�kte daha önce 1 saat fark olan Orta Avrupa 
ülkeler�yle Türk�ye arasındak� saat farkı 2 saate, İng�ltere 
�le 3 saate çıkarken, Suud� Arab�stan �le aynı saat d�l�m� 
kullanılmaya başlandı. Bu da borsa, bankacılık, uçak 
seyahatler� g�b� b�rçok teknoloj�k etk�leş�mde 
senkron�zasyon sorunlarına yol açtı. Fakat bu 
uygulamanın yarattığı tek sorun bu değ�l!
Van'da yaşayan b�r k�ş� gün ışığını almış b�r şek�lde 
uyanıp �şe/okula g�d�yorken İstanbul, İzm�r, Çanakkale 
g�b� batı şeh�rler�nde yaşayan m�lyonlarca �nsan �se 
karanlıkta uyanıp �şe/okula g�tmek zorunda kalıyor. Oysa 
saatler ger� alınsa batıdak�ler de doğudak�ler de gün ışığı 
almış b�r şek�lde güne başlayacaklar.
Türk�ye nüfusunun çoğunluğu batıda yaşarken, saatler� 
doğu mer�dyen�ne göre ayarlı. Bu sebeple kış aylarında 

Türk�ye'n�n doğusundak� �llerde saat 7 c�varında doğan 
güneş, İstanbul'da saat 8'de doğuyor. İstanbul'da sabah 
trafiğ�nde yola erken çıkmak gerekt�ğ� de hesaba 
katılınca m�lyonlarca k�ş� gün doğmadan yolculuk 
ed�yor.
Uzmanlar b�tk�ler�n, hayvanların ve �nsanların b�yoloj�k 
r�t�mler�n�n dünyanın dev�n�m�yle geceyle, gündüzle 
güneş�n doğuşuyla batışıyla uyumlu olduğunu söylüyor. 
Yaz/kış saat� uygulaması da �nsanların b�yoloj�k saat�n�n 
dünyanın dev�n�m�yle uyumlu olması �ç�n öneml�. 
Çalışanlar �şbaşı, öğrenc�ler ders başı yapıyor ama �çler� 
uyuyor çünkü b�yoloj�k saatler� uyumalarını söylüyordu. 
Sabah saatler�nde ver�m sıfır oldu. Öğlene doğru 
yataktan doğrulan rant�yec�ler hava geç kararıyor 
d�ye sev�nd� ama m�lyonlar ç�les�n� çekt�.
Sorum şu; Para mı öneml� �nsanların ps�koloj�s� m�? 
Sözde tasarruf mu öneml�, çocukların b�yoloj�k r�tm� m�? 
B�l�msel olarak kanıtlandı �şte. Yaz saat� kışa uygun değ�l 
bu ney�n ısrarı?

Bülent Öz, 2019 yerel seç�mler�nde CHP'den Çan 
Beled�ye Başkanı seç�lm�şt�. Ancak, hakkında "rüşvet ve 
�rt�kap" �dd�asıyla yürütülen soruşturma neden�yle 2022 
yılında görevden uzaklaştırıldı. Öz, görevden 
uzaklaştırıldıktan sonra İç�şler� Bakanlığına verd�ğ� 
d�lekçeyle AK Part�'ye geçmek �sted�ğ�n� ortaya çıkmıştı. 
Buna rağmen Muharrem Erkek, Bülent Öz'ün yen�den 
Çan Beled�ye Başkanlığına aday olmasını �st�yor.  Kerem 
İr�ç, yazısında Muharrem Erkek'�n Bülent Öz'ü aday 
göstermek �stemes�n� Bülent Öz'ü "elemanlaştırmak" �ç�n 
olduğunu savunuyor. İr�ç'e göre, Öz'ün başkan olması 
durumunda Çan Beled�yes�n� Muharrem Erkek 
yönetecek.
Çan'da k� AK Part�l�ler �se “had� �nşallah” d�yerek Bülent 
Öz'ün adaylığını sonuna kadar destekl�yor! AK Part�n�n 
Bülent Öz'ün olası adaylığında şunu yapacağız bunu 
yapacağız d�ye projelerden falan bahsetmes�ne gerek yok. 
Çünkü Öz'ü “hallaç pamuğuna çev�recek” dava 
dosyalarındak� �fadeler hazırda beklet�l�yor. 
Devamı sayfa 3'de

Muharrem Erkek Çan'da AK 
Partinin İstediğini Yapacak mı?
Bu yazımın son paragrafı şu şek�lde, “Çan halkı da bunu 
gördü ve Arslan aradan geçen b�r buçuk yılda her 
görüşten vatandaşın desteğ�n� aldı. Arslan geçt�ğ�m�z gün 
aday adaylığı başvurasında bulundu ve beklenen oldu 
Bülent Öz'e “aday olan” d�ye yol verenler Arslan'ın 
adaylığının önünü kesmek �ç�n eller�nden gelen� 
yapıyorlar.  Yazımın başlığında da sorduğumu tekrar 
edey�m “Muharrem Erkek Çan'da AK Part�n�n 
İsted�ğ�n� Yapacak mı?
” Çünkü Bülent Öz'ü aday yapmak demek seç�m� AK 
Part�ye hed�ye etmek demek… Sanırım başka b�r şey 
demeye gerek yok. Yazımı son b�r soruyla b�t�rmek �ster�m 
han� olmaz da d�yel�m k� Bülent Öz aday göster�ld� ve 
Harun Arslan “ben bağımsız aday olarak seç�me g�rme 
kararı aldım” derse o zaman ne olacak?” 

Evet şimdi başlayalım.
Çanakkale'de Çan Beled�ye Başkanı Bülent Öz, 
14.06.2022 tar�h�nde hakkında “rüşvet ve �rt�kap” 
�dd�asıyla yürütülen soruşturma neden�yle İç�şler� 
Bakanlığınca görevden uzaklaştırıldı ve b�r daha ger� 
dönemed�. Konun detaylarını hafızaları tazelemek �ç�n 
CHP'ye yakın Sözcü Gazetes�nden okuyab�l�rs�n�z. 

https://www.sozcu.com.tr/2022/gundem/ch
pl�-baskan-rusvet-ve-�rt�kap-�dd�as�yla-
gorevden-uzaklast�r�ld�-7193152/

Bülent Öz AK Partiye Geçecekmiş
Dava sürec� devam ederken Bülent Öz'ün avukatı Tarcan 
Ülük tarafından 29 Kasım 2022 tar�h�nde “B�z Aslında 
Mağduruz, Göreve Ger� Dönmel�y�z” başlıklı b�r d�lekçe 
yazılmış bu d�lekçe İç�şler� Bakanlığına ve Çan 
Cumhur�yet Başsavcılığına ver�lm�ş ve Öz'ün dosyasına 
konması �stenm�ş. Bu d�lekçede d�kkat çeken b�r bölümü 
s�zlerle paylaşmak �ster�m. Aynen aktarıyorum; “Bülent 
Öz beled�ye başkanı seç�lm�ş FAKAT, CHP yönet�m�ne 
karşı net b�r tavır takınıp yaklaşan seç�mlerde Cumhur 
İtt�fakı ve Sayın Cumhurbaşkanımıza destek olacağını 
deklare ett�ğ�nde Çan �lçes�nde FETÖ �lt�saklı k�ş� ve 
grupların hedefi hal�ne get�r�lm�ş, bunların düzmece 
�snatlarıyla hakkında soruşturma ac�lm�ş, böylece 
müvekk�l�n Ak Part�'ye geç�ş� engellenm�şt�r.” Evet yanlış 
okumadınız Bülent Öz'ün AK Part�ye Geçecekm�ş!
Tüm bunlar hafızalardak� yer�n� korurken Bülent Öz, Çan 
Beled�ye Başkanlığına yen�den aday adayı olduğunu 
açıkladı bu kararı almasında Muharrem Erkek'�n “aday 
ol” desteğ�n�n etk�l� olduğu b�l�n�yor. Çan'da k� AK 
Part�l�ler �se “had� �nşallah” d�yerek Bülent Öz'ün 
adaylığını sonuna kadar destekl�yor! AK Part�n�n Bülent 
Öz'ün olası adaylığında şunu yapacağız bunu yapacağız 
d�ye projelerden falan bahsetmes�ne gerek yok. Çünkü 
Öz'ü “hallaç pamuğuna çev�recek” dava dosyalarındak� 
�fadeler hazırda beklet�l�yor. 

Çan Belediyesini Muharrem Erkek 
mi Yönetecek?
Pek� Muharrem Erkek neden Öz'e “yol ver�yor?” Çok 
bas�t “elemanlaştırmak” �ç�n aday olma �ht�mal� normal 
şartlarda �ht�mal dah�l�nde b�le değ�lken, Erkek'�n lütfuyla 
aday olması ve han� olmaz da kazanması durumunda Çan 

Beled�yes�n� Bülent Öz'ün değ�l de Muharrem Erkek'�n 
yönetmes� anlamına gel�yor. Pek� Erkek'�n yol verd�ğ� 
Öz'e Çanlılar yol ver�r m�?

Harun Arslan'ın Önünü Kesmek İçin 
Ellerinden Geleni Yapıyorlar
Tüm bu hesapları bozan �se b�r buçuk yıldır beled�ye 
başkanvek�ll�ğ� görev�n� sürdüren Harun Arslan. Arslan 
göreve geld�kten kısa b�r süre sonra “batak” durumundak� 
beled�yey� ayağı kaldırmak ve doğru b�r finansal yönet�m 
�ç�n rad�kal kararlar aldı onlardan sadece b�r tanes�nden 
sadece bahsedey�m. Her ay beled�ye kasasından özel b�r 
ş�rkete b�r buçuk yıl öncen�n parasıyla ayda yaklaşık b�r 
m�lyon l�ra para öden�yordu zaten Öz �le �lg�l� para tura 
�şler�n�n odağında noktada buradan başlamıştı. Arslan, bu 
h�zmet� beled�yen�n kend� �mkanlarıyla yapmaya başladı 
ve beled�ye bütçes�ndek� en büyük karadel�ğ�n ve 
“rantın” önünü kest�. 
Çan halkı da bunu gördü ve Arslan aradan geçen b�r 
buçuk yılda her görüşten vatandaşın desteğ�n� aldı. 
Arslan geçt�ğ�m�z gün aday adaylığı başvurasında 
bulundu ve beklenen oldu Bülent Öz'e “aday olan” d�ye 
yol verenler Arslan'ın adaylığının önünü kesmek �ç�n 
eller�nden gelen� yapıyorlar.  Yazımın başlığında da 
sorduğumu tekrar edey�m “Muharrem Erkek Çan'da 
AK Part�n�n İsted�ğ�n� Yapacak mı?” Çünkü Bülent 
Öz'ü aday yapmak demek seç�m� AK Part�ye hed�ye 
etmek demek… Sanırım başka b�r şey demeye gerek yok. 
Yazımı son b�r soruyla b�t�rmek �ster�m han� olmaz da 
d�yel�m k� Bülent Öz aday göster�ld� ve Harun Arslan 
“ben bağımsız aday olarak seç�me g�rme kararı aldım” 
derse o zaman ne olacak?

Türkiye'yi Karanlığa Mahkum Eden Kalıcı Yaz Saati 

Muharrem Erkek Çan'da AK Partinin İstediğini Yapacak mı?

https://www.sozcu.com.tr/2022/gundem/chpli-baskan-rusvet-ve-irtikap-iddiasiyla-gorevden-uzaklastirildi-7193152/
https://www.sozcu.com.tr/2022/gundem/chpli-baskan-rusvet-ve-irtikap-iddiasiyla-gorevden-uzaklastirildi-7193152/
https://www.sozcu.com.tr/2022/gundem/chpli-baskan-rusvet-ve-irtikap-iddiasiyla-gorevden-uzaklastirildi-7193152/
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Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür 
Gökhan, Ankara'ya giderek TBMM'de 
CHP Grup Toplantısı'na da katıldı. 
Toplantıda CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel, Çanakkale Belediyesi'nin kentte 
yaptığı çalışmaları tek tek sırlayarak, 
Başkan Gökhan'ı salondakilere 
alkışlattırdı.
2002'den beri Çanakkale Belediyesi'ni 
yöneten Başkan Gökhan, kısa süre önce 
tekrar aday olmayacağını açıklayarak 
yerini gençlere bırakacağını söyledi. Bu 
açıklamadan sonra Gökhan ve 
beraberindekiler Ankara'ya çıkarma 
yaptı. TBMM'sine giden Gökhan, Burada 
CHP Çanakkale milletvekilleri İsmet 
Güneşhan ve Özgür Ceylan'ı ziyaret etti. 
Gökhan, partisinin milletvekilleri ile bir 
süre sohbet etti ve ziyaret sonrasında 
Çanakkale'yi simgeleyen hediyeler 
vererek hatıra fotoğrafı çektirdi. Gökhan 
bu ziyaretleri de yine sosyal medya 
hesabından “Başkent Ankara 
temaslarımda bugün de TBMM'nde 
Çanakkale CHP Milletvekillerimizi 
ziyaret ettim. Gösterdikleri yakın alaka 
için kendilerine teşekkür 
ederim.”cümleri ile paylaştı.

Grup Toplantısında 
Ayakta Alkışlandı
Görevi bırakmasına aylar kala Başkanı 
Ülgür Gökhan Ankara ziyaretleri 
kapsamında CHP Çanakkale 
Milletvekillerini ziyaretin ardından CHP Grup 
toplantısına katıldı. Gökhan'ın CHP Grup Toplantısı'nda 
Özgür Özel'in yanında oturarak takip etti. CHP Genel 

Başkanı Özgür Özel CHP Grubunda yaptığı 
konuşmasının bir bölümünü de Çanakkale Belediye 
Başkanı Ülgür'a ayırdı. Gökhan'ın grup toplantısına 
katıldığını ifade ederek Çanakkale Belediyesinin 
Çanakkale merkezdeki çok başarılı çalışmalarından 

özgü dolu sözler bahsetti. Belediyenin 
şimdiye kadar kentte yaptığı çalışmaları 
bir bir sıralayan Özel, Gökhan'ın bu 
çalışmalardan sonra yerini gençlere 
bırakmak için aday olmadığını 
açıklayarak alkışladı. Bunun üzerine 
salondakiler de üzün süre Başkan 
Gökhan'ı ayakta alkışladı.
Başkan Gökhan yine sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda “CHP 
Grup toplantısında Genel Başkanımız 
Sayın Özgür Özel'in Çanakkalemiz ve 
belediyecilik anlayışımız adına sarf 
ettiği övgü dolu sözleri için çok 
teşekkür ederim, bu gurur senindir 
Çanakkale”dedi.

Gökhan CHP Genel 
Başkanı Özgür Özel'i de 
Ziyaret Etti
Gökhan CHP Grup Toplantısının 
ardından CHP Genel Başkanı Özgür özel 
ile bir araya geldi. İkili ziyaret'te 
Çanakkale'yi konuştu. CHP Genel 
Başkanı Çanakkale Belediyesinin 
Başarılı çalışmalarından dolayı 
Çanakkale Belediye başkanı Ülgür 
Gökhan'ı tebrik etti. Bu ikili görüşmede 
Başkan Gökhan'ın yerine aday olması 
gereken kişinin de ismini verdiği tahmin 
ediliyor.
Gökhan sosyal medya hesabından bu 
ziyaret ile ilgili yaptığı paylaşımda 

“Genel Başkanımız Sayın Özgür Özel'i makamında 
ziyaret ederek Çanakkale'mize yaptığımız çalışmalar 
hakkında bilgi verdik. Kendisine nezaketi ve 
misafirperverliği için teşekkür ediyorum.”

CHP Genel Başkanı Özel Başkan Gökhan'ı Ayakta Alkışlattırdı

"CHP Çanakkale'de Belediye Başkan Adaylarını Belirliyor: 
Telefon Anketleri ve Ön Seçim Planları"

Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, Ankara'ya 
giderek TBMM'de CHP Grup Toplantısı'na da katıldı. 
Toplantıda CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Çanakkale 
Belediyesi'nin kentte yaptığı çalışmaları tek tek sırlayarak, 
Başkan Gökhan'ı salondakilere alkışlattırdı.
2002'den beri Çanakkale Belediyesi'ni yöneten Başkan 
Gökhan, kısa süre önce tekrar aday olmayacağını 
açıklayarak yerini gençlere bırakacağını söyledi. Bu 
açıklamadan sonra Gökhan ve beraberindekiler Ankara'ya 
çıkarma yaptı. TBMM'sine giden Gökhan, Burada CHP 
Çanakkale milletvekilleri İsmet Güneşhan ve Özgür 
Ceylan'ı ziyaret etti. Gökhan, partisinin milletvekilleri ile bir 
süre sohbet etti ve ziyaret sonrasında Çanakkale'yi 
simgeleyen hediyeler vererek hatıra fotoğrafı çektirdi. 
Gökhan bu ziyaretleri de yine sosyal medya hesabından 
“Başkent Ankara temaslarımda bugün de TBMM'nde 
Çanakkale CHP Milletvekillerimizi ziyaret ettim. 
Gösterdikleri yakın alaka için kendilerine teşekkür 
ederim.”cümleri ile paylaştı.

Grup Toplantısında Ayakta 
Alkışlandı
Görevi bırakmasına aylar kala Başkanı Ülgür Gökhan 
Ankara ziyaretleri kapsamında CHP Çanakkale 
Milletvekillerini ziyaretin ardından CHP Grup toplantısına 
katıldı. Gökhan'ın CHP Grup Toplantısı'nda Özgür Özel'in 
yanında oturarak takip etti. CHP Genel Başkanı Özgür Özel 
CHP Grubunda yaptığı konuşmasının bir bölümünü de 

Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür'a ayırdı. Gökhan'ın grup 
toplantısına katıldığını ifade ederek Çanakkale 
Belediyesinin Çanakkale merkezdeki çok başarılı 
çalışmalarından özgü dolu sözler bahsetti. Belediyenin 
şimdiye kadar kentte yaptığı çalışmaları bir bir sıralayan 
Özel, Gökhan'ın bu çalışmalardan sonra yerini gençlere 
bırakmak için aday olmadığını açıklayarak alkışladı. Bunun 
üzerine salondakiler de üzün süre Başkan Gökhan'ı ayakta 
alkışladı.
Başkan Gökhan yine sosyal medya hesabından yaptığı 
paylaşımda “CHP Grup toplantısında Genel Başkanımız 
Sayın Özgür Özel'in Çanakkalemiz ve belediyecilik 
anlayışımız adına sarf ettiği övgü dolu sözleri için çok 
teşekkür ederim, bu gurur senindir Çanakkale”dedi.

Gökhan CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel'i de Ziyaret Etti
Gökhan CHP Grup Toplantısının ardından CHP Genel 
Başkanı Özgür özel ile bir araya geldi. İkili ziyaret'te 
Çanakkale'yi konuştu. CHP Genel Başkanı Çanakkale 
Belediyesinin Başarılı çalışmalarından dolayı Çanakkale 
Belediye başkanı Ülgür Gökhan'ı tebrik etti. Bu ikili 
görüşmede Başkan Gökhan'ın yerine aday olması gereken 
kişinin de ismini verdiği tahmin ediliyor.
Gökhan sosyal medya hesabından bu ziyaret ile ilgili yaptığı 
paylaşımda “Genel Başkanımız Sayın Özgür Özel'i 
makamında ziyaret ederek Çanakkale'mize yaptığımız 
çalışmalar hakkında bilgi verdik. Kendisine nezaketi ve 
misafirperverliği için teşekkür ediyorum.”
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Çanakkale Belediye Meclisi toplantısında, Afet Riski 
Altındaki Alanların Dönüştürülmesi Hakkında Kanun'da 
yapılan "rezerv yapı alanı" tanımında gerçekleşen 
değişiklikler, özellikle Sümerbank'a ait arazi üzerindeki 
planlara yönelik büyük bir tartışmaya neden oldu. 
Toplantıda konuşan CHP Belediye Meclis Üyesi ve İmar 

Komisyonu Üyesi Egemen Ergun, özellikle Sümerbank 
arazisinin 57 bin metrekarelik bölümünün rezerv alan ilan 
edilerek 2 emsal 8 kat yapılmasına karşı çıktı.
Ergun'un açıklamalarına göre, bakanlık tarafından 
onaylanan kanun değişikliği sonrasında Sümerkent 
Kooperatifi'ne ait olan Sümerbank arazisi, hızlı bir şekilde 

rezerv alan ilan edildi. Bu 
durum, Çanakkale Belediye 
Meclisi tarafından yapılan 
itirazlara rağmen, il çevre 
şehircilik müdürlüğü 
tarafından gerekli askı 
işlemlerinin tamamlanmasının 
ardından plan değişikliğinin 
uygulanmaya başlandığı ifade 
edildi. Ergun, bu durumu "Çanakkale halkının malına 
çökmek" olarak nitelendirerek, belediye meclisinin devre 
dışı bırakılmasına ve rant odaklı imar planlarının 
uygulanmasına karşı çıkacaklarını belirtti.
Başkan Ülgür Gökhan da, Sümerbank alanına yapılan 
itirazın ayrıntılarına odaklanarak, yerel yönetimin önerdiği 
çözümü dikkate almayan bir planın Ankara'dan 
gönderildiğini ve bu planın uygulanmaya çalışıldığını ifade 
etti. Ayrıca, Dardanos Orman Kampı'ndaki plan değişikliği 
konusundaki itirazların kabul edildiğini, ancak plan 
tadilatının şaibeli olduğunu dile getirdi. Gökhan, Çanakkale 
halkının kent rahatına müdahale edilmesine ve haklarının 
gasp edilmesine karşı mücadele edeceklerini vurguladı.
Toplantıda ayrıca Aralık Ayı Belediye Meclis gündemine 
geçilerek, Sayıştay raporu değerlendirmesi ve Sayıştay 
raporunda belirlenen değişikliklerin ele alındığı 
belirtilmiştir. İmar konularının da gündeme geldiği 
toplantıda, belediye meclisinin aldığı kararların, özellikle 
imar planları ve rezerv alan ilanları konusundaki 
tartışmaların süreceği anlaşılmaktadır.

"Sümerbank Arazisi İmar Planı: Çanakkale 
  Belediye Meclisi'nde Rant Tartışmaları"

Kepez'de Cami ve Trafonun Yer Seçimi Üzerine Yaşanan Tartışma

Kepez Belediye Meclisi'nde yaşanan tartışma, altyapısı 
tamamlanan Cumhuriyet Mahallesi'nde UEDAŞ'ın enerji 
ihtiyacını karşılamak amacıyla talep ettiği bir trafo yerinin 
cami alanına konulması üzerine yoğunlaştı. Başkan Birol 
Arslan, meclise hitaben yaptığı açıklamada, mahallede 
altyapı çalışmalarının hızla devam ettiğini ve UEDAŞ'ın 
talebi üzerine trafonun yerini belirlediklerini söyledi. 
Ancak, bu yerin camiye denk gelmesi ve caminin çatlamış 
olması nedeniyle tartışmalar alevlendi.
Arslan, önceden belirlenen trafonun cami cemaatine 
yetmediği ve çatlakların oluşması nedeniyle yıkım kararı 
alınmış olan camiye denk geldiğini belirtti. UEDAŞ'ın talebi 
üzerine belirlenen alanın 3.8 metre ebatında ve 24 

metrekare ölçüsünde olduğunu açıkladı. Belediye Başkanı, 
UEDAŞ'a, asfalt dökme çalışmalarını tamamlamadan önce 
trafonun yerini hazırlamaları konusunda izin verdiklerini 
ifade etti.
Ancak, sosyal medyada bu durumun çeşitli şekillerde 
yanlış bir şekilde lanse edildiğini belirten Başkan Arslan, 
özellikle camiye ait fidanların kesileceği ve bu durumun 
orman katliamına benzetilerek kamuoyunda yanlış bir 
algının oluşturulduğunu dile getirdi. Oysa, fidanların başka 
bir yere dikilmek üzere izin alındığını ve bu konuda Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü tarafından rapor verildiğini belirtti.
Ayrıca, Başkan, söz konusu caminin yıkım kararının 
zorunlu olduğunu ve bu kararın Anıtlar Kurulu ve diğer 
yetkililerden alınan yazılara dayandığını söyledi. Cami 
cemaatinin talebi üzerine, caminin artık risk taşıdığı ve 
yetersiz olduğu gerekçesiyle yıkım kararı alındığını belirtti. 
Ancak, bu durumun siyasi malzeme yapılmaya çalışıldığını 
ve kamuoyunu yanıltıcı şekilde ele alındığını ifade etti.
AK Parti Grubu'ndan bir meclis üyesi olan Erkan Kürşat 
Ertürk ise caminin yıkım kararının ardından simetrisinin 
korunması ve trafonun konulması durumunda cenaze 
namazının kılınabileceği bir alanın kalmayacağı 
konusunda endişelerini dile getirdi. Ayrıca, meclis kararı 
alınmadan önce trafonun yerinin belirlenmiş olmasını 
eleştirdi ve bu durumun usulsüz olduğunu savundu.

İYİ Parti Çanakkale'de 
3 ilçe ve 1 belde başkan 
adayını açıkladı
31 Mart'ta yapılacak yerel seçimler öncesinde siyasi 
arenada hareketlilik sürüyor. Daha önce Çanakkale 
merkezi için belediye başkan adayını Burak Kunt 
olarak belirleyen İYİ Parti; bugün ise Biga, Bozcaada, 
Lapseki ilçeleri ile Çardak beldesinin başkan adaylarını 
kamuoyuna duyurdu.
İYİ Parti TBMM Grup toplantısında Genel Başkan Meral 
Akşener; Biga ilçesinde Selçuk Kavaz, Bozaada'da 
Cevdet Çebi, Lapseki'de Atilla Öztürk ve Çardak 
beldesinde Mustafa Kaya'nın belediye başkan adayları 
olduğunu ilan etti.
Toplantıda tek tek anons edilen belediye başkan 
adayları Meral Akşener ile birlikte ellerini havaya 
kaldırarak poz verdi. İYİ Parti Çanakkale İl Başkanı 
Selahattin Yıldızlar da aday tanıtımında yer aldı.

'Hijyen' Operasyonu: 10 Tutuklama
Kepez Belediye Meclisi'nde yaşanan tartışma, altyapısı tamamlanan 
Cumhuriyet Mahallesi'nde UEDAŞ'ın enerji ihtiyacını karşılamak 
amacıyla talep ettiği bir trafo yerinin cami alanına konulması 
üzerine yoğunlaştı. Başkan Birol Arslan, meclise hitaben yaptığı 
açıklamada, mahallede altyapı çalışmalarının hızla devam ettiğini ve 
UEDAŞ'ın talebi üzerine trafonun yerini belirlediklerini söyledi. 
Ancak, bu yerin camiye denk gelmesi ve caminin çatlamış olması 
nedeniyle tartışmalar alevlendi.
Arslan, önceden belirlenen trafonun cami cemaatine yetmediği ve 
çatlakların oluşması nedeniyle yıkım kararı alınmış olan camiye 
denk geldiğini belirtti. UEDAŞ'ın talebi üzerine belirlenen alanın 3.8 
metre ebatında ve 24 metrekare ölçüsünde olduğunu açıkladı. 

Belediye Başkanı, UEDAŞ'a, asfalt dökme çalışmalarını 
tamamlamadan önce trafonun yerini hazırlamaları konusunda izin 
verdiklerini ifade etti.
Ancak, sosyal medyada bu durumun çeşitli şekillerde yanlış bir 
şekilde lanse edildiğini belirten Başkan Arslan, özellikle camiye ait 
fidanların kesileceği ve bu durumun orman katliamına benzetilerek 
kamuoyunda yanlış bir algının oluşturulduğunu dile getirdi. Oysa, 
fidanların başka bir yere dikilmek üzere izin alındığını ve bu konuda 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü tarafından rapor verildiğini belirtti.
Ayrıca, Başkan, söz konusu caminin yıkım kararının zorunlu 
olduğunu ve bu kararın Anıtlar Kurulu ve diğer yetkililerden alınan 
yazılara dayandığını söyledi. Cami cemaatinin talebi üzerine, 

caminin artık risk taşıdığı ve yetersiz olduğu gerekçesiyle yıkım 
kararı alındığını belirtti. Ancak, bu durumun siyasi malzeme 
yapılmaya çalışıldığını ve kamuoyunu yanıltıcı şekilde ele alındığını 
ifade etti.
AK Parti Grubu'ndan bir meclis üyesi olan Erkan Kürşat Ertürk ise 
caminin yıkım kararının ardından simetrisinin korunması ve 
trafonun konulması durumunda cenaze namazının kılınabileceği bir 
alanın kalmayacağı konusunda endişelerini dile getirdi. Ayrıca, 
meclis kararı alınmadan önce trafonun yerinin belirlenmiş olmasını 
eleştirdi ve bu durumun usulsüz olduğunu savundu.



Karabiga Belediye Başkanı Ahmet Elbi, Ankara'da 
gerçekleştirdiği bir dizi ziyaretlerin ardından müjdeleri peş 
peşe açıkladı.
Karabiga Belediye Başkanı Ahmet Elbi;Ankara programı 
kapsamında ilk olarak TBMM'de AK Parti Çanakkale 
Milletvekili Ayhan Gider'i ziyaret etti. Sonrasında ise 
birlikte Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak ve TOKİ 
Başkanı Ömer Bulut ile önemli görüşmeler yaptılar.

Karabigalılara Özel 50 Adet Yeni Konut
AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider ile birlikte 
TOKİ Başkanı Ömer Bulut ile görüşen Başkan Elbi 
Karabiga'da yaşayan vatandaşlara özel olarak yapılacak 
yeni 50 TOKİ konutunun müjdesini verdi.
2022 yılında İlk Evim ve İlk İş Yerim Projesi kapsamında 
TOKİ tarafından Karabiga'da 104 konutun yapım işlemine 
başlanmıştı.104 konutun yapımı hızla devam ederken 
Karabiga Belediyesi tarafından ek bir çalışma ile sadece 
Karabigalı vatandaşlara özel olarak 50 adet yeni konutun 
inşaatına başlanacağı duyuruldu.
Karabiga Belediye Başkanı Ahmet Elbi bu konuyla ilgili 
yaptığı açıklamasında 2022 yılında İlk Evim ve İlk İş Yerim 
Projesi kapsamında TOKİ tarafından Karabiga'mızda 104 

konutun yapım işlemi başlatılmıştı.Şimdi ise yapılan 
konutlara ek olarak 50 adet TOKİ konutu sadece Karabigalı 
Hemşehrilerimize özel olarak Karabiga'mıza 
kazandırılıyor.Mart ayı itibariyle resmi talep toplama 
işlemiyle inşallah bu projeyi de kısa sürede hayata 
geçireceğiz.Bu süreçte bizlere büyük destek veren ve 
projenin hayata geçirilmesini sağlayan AK Parti Çanakkale 
Milletvekilimiz Sayın Ayhan Gider'e tüm Karabigalı 
Hemşehrilerim adına teşekkür ederimdedi.

Karabigaya 500 Kişi Kapasiteli Çok 
Amaçlı Kapalı Spor Salonu
Ankara programının bir diğer önemli konusu için AK Parti 
Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider ile birlikte Gençlik ve 
Spor Bakanı Osman Aşkın Bak ile görüşen Başkan Ahmet 
Elbi bu görüşmesinin ardından ise Karabiga'ya 500 kişi 
kapasiteli Çok Amaçlı Kapalı Spor Salonu yapımına kısa 
sürede başlayacakların müjdesini verdi.

Bu konuyla alakalı kısa bir açıklama 
yapan Başkan Elbi Şunları söyledi
Ankara ziyaretimiz kapsamında AK Parti Çanakkale 
Milletvekilimiz Sayın Ayhan Gider ile birlikte Gençlik ve 
Spor Bakanımız Sayın Osman Aşkın Bak'ı ziyaret 
ettik.Karabiga'mıza 500 kişi kapasiteli Çok Amaçlı Kapalı 
Spor Salonu kazandırmanın sevincini yaşıyoruz.Kısa 
sürede çalışmalarına başlanacak olan Çok Amaçlı Kapalı 
Spor Salonu Projesi için büyük destek veren Gençlik ve 
Spor Bakanımız Sayın Osman Aşkın Bak'a ve AK Parti 
Çanakkale Milletvekilimiz Sayın Ayhan Gider'e tüm 
hemşehrilerim adına teşekkür ediyorum.
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Karabiga'da 2 Büyük Proje Hayata Geçiyor

“Ufak Hesap Meraklıları CHP ve İYİ Partiye Geçebilirler”

AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, MHP İl ve ilçe 
başkanları ile yaptığı görüşmede önemli mesajlar verdi. 
Cumhur İttifakı'nın önemine vurgu yapan Milletvekili 
Gider, ufak hesap peşinde olanlara yolu gösterdi.
Bir otelde düzenlenen programa MHP il, merkez ilçe ve ilçe 
başkanları katıldı. Burada Gider, MHP teşkilatları ile yaptığı 
görüşmede belediyeleri kazanmak için görüş alışverişinde 
bulunduğu öğrenildi. MHP İl Başkanı Ali Tuğrul Yıldırım 
yaptığı açıklamada, “Kısa bir tanışma maksatlı bir araya 
geldik. Bizim için de çok hoş bir toplantı oldu. İlerleyen 
dönemde de Cumhur İttifakı'nın devamlılığı yönünde 
büyüklerimizin duruşu bizler için esastır. Ki malum bu son 
dönemde de yakinen takip ediyoruz ki bu birlikteliğin 
özellikle yerel hatta Bozulması için birtakım hamleler 
geliştiriyorlar. Buna sanırım son noktayı kıymetli 
büyüğümüz genel başkanımız Devlet Bahçeli bir önceki 
grup toplantımızda net bir şekilde koydu ve Cumhur İttifakı 
adına cumhurbaşkanımızla olan ilişkinin harbi, hasbi ve 
samimi olduğunu, güven ilişkisine dayandığını 

vurguladılar. Bu husus bizler için de Çanakkale'mizde 
geçerlidir de. Bunun en yakın takipçisi bizleriz. Sayın 
vekilim de bu hususa çok sahip çıktığını defaten bizlere 
hissettirmiştir.” dedi.

Ufak Hesap Meraklıları CHP Ve İYİ 
Partiye Geçebilirler
Toplantı ile  ilgili bir açıklama yapan AK Parti Çanakkale 
Milletvekili Ayhan Gider, Cumhur İttifakı'nın önemine 
vurgu yaparak önemli mesajlar verdi. Gider, “Cumhur 
İttifakı Üç Oy Üç Belediye Fazla Kazanmak İçin 
Oluşturulmuş Bir İttifak Değil” dedi. Gider açıklamasında şu 
cümlelere yer verdi  “Milliyetçi Hareket Partisi geçtiğimiz 
yılki kongre sürecinden geçti. Ancak Çanakkale 
yoğunluğundan dolayı birçoğunu ziyaret etme imkanı 
bulamadık. Ardından kış geldi, seçim sürecine girdik, 
yoğunluklar daha da arttı. Meclis çalışmaları daha da arttı. 
Bugün Çanakkale'deki onlarla bir arada olmak istedik. Sağ 
olsunlar onlar da davetimizi kırmadılar. Çok mutlu ettiler 
bizi. Ben her toplantıda, her yerde söylüyorum. Cumhur 
İttifakı üç oy üç belediye fazla kazanmak için oluşturulmuş 
bir ittifak değil. Bunu hiç kimse o sözüm ona Millet 

İttifakı'yla kıyaslamasın diye söylüyorum. Bu bir gönül 
birlikteliğidir. Bu bir amaç birlikteliğidir. Bu vatan 
sevgisinin vücut bulmuş halidir. Biz hayata bu mantıkla 
bakarsak paylaşamayacağımız hiçbir şeyin olmadığını 
görürüz. Bizim amacımız, memleket sevgimiz, örtüştüğü 
için bir aradayız Cumhur İttifakı bileşenleri olarak. Bugün 
de birlikte olmaktan gayet mutluyuz. İnşallah her sahada, 
her alanda birlikte yol yürümeye devam edeceğiz. Sayın 
Cumhurbaşkanımızın da Milliyetçi Hareket Partisi'nin 
sayın genel başkanını, Devlet Bahçeli'nin tavrı da bu 
yöndedir.
O ilçe kimin, bu ilçe kimin bunlar çok ufak hesaplardır. 
Cumhur İttifakı hiç ufak hesapların yeri olmamıştır. Ufak 
hesap meraklıları, Cumhuriyet Halk Partisi'ne geçebilirler. 
İyi Parti'ye gidebilirler. Oralarda çok güzel. Bunun karşılığını 
bulurlar. Barışı savaşırlar, dövüşürler, kavga ederler, 
birbirine çamur atarlar. Bunun yeri ne AK Parti ne Milliyetçi 
Hareket Partisi. Yani Cumhur İttifakı değildir. Bu anlamda 
ben arkadaşlarımıza icabetleri için tekrar teşekkür 
ediyorum. İnşallah güzel çalışmaları birlikte yürüteceğiz.“ 
dedi

Yangın Yaraları, Sarılmaya Devam Ediyor
Çanakkale'de gerçekleşen orman 
yangınlarında zarar gören köylülere, 
yardımlar ulaştırılmaya devam ediyor.
Çanakkale'de gerçekleşen orman 
yangınlarında zarar gören köylülere, 
yardımlar ulaştırılmaya devam ediyor. 
Tarımsal faaliyetlere devam 
edebilmeleri için çiftçilere bir milyon 

liralık tohum yardımı yapılırken, konuyla ilgili konuşan AK 
Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, 
“Hemşehrilerimizi gelecek yıl da tarımsal faaliyetlerin 
içinde tutmak için tohum desteği son derece önemli. Bu 
destekle, 2 bin 550 dekarlık alanda, yeniden tarımsal 
faaliyet yapılabilecek” dedi.
Temmuz ve Ağustos aylarında Çanakkale'de çıkan orman 
yangınlarından zarar gören köylere, destekler ulaşmaya 
devam ediyor. Köylülerin tarımsal faaliyetlerine devam 
edebilmeleri için ilk andan itibaren ulaşan yardımlara, bir 
milyon liralık tohum yardımı da eklendi. Konuyla ilgili 
açıklamalarda bulunan AK Parti Çanakkale Milletvekili 
Ayhan Gider, yörede bulunan çiftçilerin tarımsal 
faaliyetlere devam etmelerinin hayati bir önem taşıdığına 
değinerek; “Bir ay arayla gerçekleşen her iki yangın da  
Çanakkale'de yaşayan herkesi derin bir üzüntüye boğdu. 

Yangında kaybettiğimiz doğal floramızı telafi etmenin bir 
yolu olmasa da, köylerimizde oluşan hasarı mümkün 
mertebede en aza indirmek için devletimizin tüm 
kurumları yoğun bir gayret gösteriyor. Bu kapsamda Tarım 

İl Müdürlüğümüz önderliğinde 10 köydeki 94 üreticimize 
toplamda 61 tonluk tohum desteği gerçekleştirilerek, 
dağıtımları yapıldı. Bu sayede 2 bin 550 dekarlık alanda 
tekrar ekimler gerçekleşebilecek” dedi.

Çanakkale İl Özel İdaresi 2024 Yılı Bütçesi 810 Milyon TL Olarak Belirlendi
Çanakkale İl Genel Meclisi, Kasım ayı bütçe 
görüşmelerinde 2024 yılı için İl Özel İdaresi'nin 
bütçesini 810 milyon TL olarak onayladı.
Toplantı, İl Genel Meclis Başkanı Nejat Önder'in 
başkanlığında gerçekleştirildi. Meclis üyeleri, İl 
Özel İdaresi Genel Sekreter Yardımcısı Muzaffer 
Dağlar ve ilgili birim müdürlerinin katılımıyla 
düzenlenen toplantıda, ilin kamu hizmetlerinin 
çağdaş yönetim ve rasyonel kaynak dağılımı 
ilkeleri doğrultusunda sunulmasını, öncelikli 
olarak eğitim, sağlık, tarım, çevre ve bayındırlık 
alanlarına odaklanarak gerçekleştirilmesini 
kararlaştırdı. İl Genel Meclisi Başkanlığı'ndan yapılan 
açıklamada, Çanakkale İl Özel İdaresi'nin misyonunun, 
ilin dünya mirası varlıklarını, doğasını, tarihini, kültürel 
ve turistik değerlerini koruyarak, vatandaşların yaşam 
kalitesini ve refahını yükseltmek olduğu vurgulandı. Bu 
doğrultuda, 2024 yılı bütçesinin belirlenmesinde, 

özellikle eğitim, sağlık, tarım, çevre ve 
bayındırlık alanlarına öncelik verilerek, 
çağdaş yönetim anlayışıyla hizmet 
sunulmasına odaklandığı ifade edildi. 
Çanakkale İl Özel İdaresi'nin 2024 yılı bütçesi 
810 milyon TL olarak belirlenirken, bu 
kaynakların rasyonel bir şekilde dağıtılması 
ve kullanılması için gerekli tedbirlerin alındığı 
belirtildi. Bütçenin, ildeki kamu hizmetlerinin 
daha etkili ve verimli bir şekilde 
yürütülmesine katkı sağlaması bekleniyor. 

Açıklamada, İl Genel Meclisi üyelerinin, İl Özel İdaresi'nin 
2024 yılı bütçesini titizlikle ele aldığı ve bu süreçte ilgili 
birim müdürleriyle işbirliği içinde çalıştığı vurgulandı. 
Meclis üyeleri, bütçenin ilin kalkınması, çevrenin 
korunması ve vatandaşların ihtiyaçlarına daha etkili bir 
şekilde cevap verilmesi için stratejik bir şekilde 
oluşturulduğunu belirtti.
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Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel Başkanı Şemsi 
Bayraktar, tarım arazilerinin yatırım aracına dönüştüğünü 
belirtti. Bayraktar, arazilerin el değiştirmesinde tarımsal 
faaliyet yapılması zorunluluğu getirilmesi ve yabancılara 
satışının yasaklanması gerektiğini söyledi.
Bayraktar, 5 Aralık Dünya Toprak Günü dolayısıyla yaptığı 
açıklamada, Birleşmiş Milletlerin, bu yıl belirlediği "Toprak 
ve su, bir yaşam kaynağıdır" teması kapsamında, 
sürdürülebilir tarımsal gıdaya ulaşmada toprak ve su 
arasındaki ilişkinin önemi konusunda farkındalık 
yaratmayı amaçladığını bildirdi.
Sürdürülebilir kalkınmanın yolunun toprağın 
korunmasından geçtiğini aktaran Bayraktar, tarıma 
elverişli topraklar ve su kaynaklarının korunmasının 
önemine işaret etti.
Bayraktar, son yıllarda atıl tarım arazilerinin üretime 
kazandırılmasının yanı sıra tarım arazilerinin korunması 
amacıyla pek çok çalışma yapıldığını anımsatırken, 
açıklamasını şöyle sürdürdü:
"Tarım topraklarının korunmasıyla ilgili çalışmalar her ne 
kadar devam etse de ülkemizin hızla artan nüfusu 
karşısında yetersiz kalıyor. Artık bir karış toprak dahi 
kaybedilmemeli. Bu amaçla tarım arazilerinin amaç dışına 
çıkarılması önlenmeli. Kara yollarını ve şehirlerin gelişimini 

projelendirirken, verimli tarım arazileri yerine tarıma 
elverişli olmayan, daha verimsiz arazilerin kullanılmasına 
özen gösterilmeli. Birinci sınıf sulamaya uygun tarım 
arazilerimizin, imara açılmasına izin verilmemeli, bu 
arazilerin üzerine sanayi tesisleri, şehirler kurulmamalı. 
Turizm, madencilik ve ulaştırma için verimli tarım arazileri 
kullanılmamalı."

"Tarımsal faaliyet zorunluluğu 
getirilmeli"
Maliyetlerdeki artışlar nedeniyle tarımdan yeterli gelir elde 

edemeyen üreticilerin arazilerini elden çıkardığını bildiren 
Bayraktar, tarımsal arazilerin yatırım aracına dönüştüğünü 
aktardı. Değerinin üzerinde fiyatlarla satılan arazileri bölge 
insanının alamadığını aktaran Bayraktar, "Tarımsal 
arazilerin amaç dışı kullanımının engellenmesi amacıyla 
arazilerin el değiştirmesinde tarımsal faaliyet yapılması 
zorunluluğu getirilmeli. Ülke ve köylerimizin güvenliği 
bakımından yabancılara tarım arazilerinin satışı 
yasaklanmalı. Köylerimizin sosyal düzeninin 
bozulmamasına dikkat edilmeli." ifadesini kullandı.

"Tiny house" uyarısı
Bayraktar, son yıllarda popüler hale gelen, insanlara 
şehirden uzakta yaşamayı cazip gösteren hobi bahçesi, 
"tiny house", bungalov benzeri yaşama alanlarının, tarım 
arazilerinin parçalanmasına ve çarpık yapılaşmanın 
oluşmasına neden olduğunu da kaydetti.
Tarımsal üretimin temelinin toprak olduğuna işaret eden 
Bayraktar, "Sahip olduğumuz toprak ve su kaynaklarına 
sahip çıkmalıyız. Var olan kaynaklarımızın gelecekte 
artacak ülke nüfusu ve beklenen iklim değişikliğinin 
olumsuz senaryolarına karşı etkin ve sürdürülebilir 
kullanımı konusunda gereken hassasiyeti ülke olarak 
göstermeliyiz." değerlendirmesinde bulundu.

Tarım arazilerinin yabancılara satışı yasaklanmalı

Denetime takıldı: İnternetten alınan sekiz zeytinyağının tümü sahte çıktı

İstanbul İl Tarım ve Orman Müdürlüğü'nün zeytinyağına 
ilişkin denetimleri devam ediyor. İnternetten satılan 
zeytinyağlarının tümü sahte çıktı.
Tüm ilçelerde denetim yapan İstanbul İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü, toptan ve perakende satış gerçekleştiren iş 
yerlerinden çeşitli numuneler aldı.
Zeytin ve zeytinyağlarından alınan numuneler, analiz 
edilmek üzere İstanbul Gıda Kontrol Laboratuvar 

Müdürlüğüne götürüldü.
İstanbul Tarım ve Orman Müdürü Ahmet Yavuz Karaca, 
Sultanbeyli'de bulunan İstanbul Anadolu Yakası Gıda 
Toptancıları Sitesi'nde (AYTOP) denetimlere katıldı.
Karaca, vatandaşların güvenilir gıdaya ulaşabilmesi için 
birincil üretimden son tüketiciye kadar denetimleri 
sürdürdüklerini belirtti.

206 bin denetim
Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı'nın 28 Kasım'daki 
talimatıyla denetimlerini yoğunlaştırdıklarını dile getiren 
Karaca, bu yıl şu ana kadar İstanbul'daki 131 bin gıda 
işletmesinde 206 bin denetim yaptıklarını kaydetti.
Karaca, 28 Kasım'dan itibaren 2 bin 521 denetim 
yaptıklarını aktararak, zeytinyağı, bal, süt ve süt ürünleri 
ile et ve et ürünlerinin taklit ve tağşiş açısından sıkıntılı 
olduğu için biraz daha dikkatli davrandıklarını anlattı.
İnternet satışları sahte çıktı
Tüketicilerin de piyasa fiyatlarının altında satılan ve 
güvenilir olmayan gıdalara karşı dikkatli olmaları 
çağrısında bulunan Karaca, "Özellikle elektronik ortamda 

satış yapan yerlerden de numuneler alıyoruz. Bu dönemde 
aldığımız 8 zeytinyağı numunesinin 8'inde de olumsuzluk 
tespit ettik." dedi.
Denetçilerin bugün 39 ilçeden de numune aldığına dikkati 
çeken Karaca, taklit ve tağşiş yönünden olumsuz çıkan 
numuneler sonucunda işletmelere 65 bin ile 6 milyon 600 
bin lira arasında idari para cezası uygulandığını bildirdi.
Kişinin, şirketin ve firmanın gayrisafi milli hasılasına göre 
bu cezaların arttığını vurgulayan Karaca, üçüncü tespitte 
ise işletmeler hakkında savcılığa suç duyurusunda 
bulunulduğunu ve ticaretten men edildiğini söyledi.

141 milyon lira ceza
Karaca, bu yılki denetimlerde uygunsuzluk tespit edilen 
işletmelere 141 milyon lira idari para cezası uyguladıklarını 
kaydetti.
En iyi denetçinin tüketicinin kendisi olduğunun altını çizen 
Karaca, ürünlerin Bakanlıktan izinli olup olmadığının 
mutlaka kontrol edilmesi, son tüketim tarihi veya son 
kullanım tarihinin mutlaka incelenmesi tavsiyesinde 
bulundu.

Çanakkale, Travel Turkey'de Tanıtıldı
“HEDEFİMİZ ÇANAKKALE'NİN GERÇEK 
ANLAMDA BİR TURİZM ŞEHRİ OLMASI”

TÜRSAB Fuarcılık Hizmetleri ve İzmir Fuarcılık Hizmetleri 
Kültür ve Sanat İşleri tarafından, T.C. Kültür ve Turizm 
Bakanlığı himayesinde ve İzmir Büyükşehir Belediyesinin 
ev sahipliğinde organize edilen TT İzmir 17. Uluslararası 
Turizm Ticaret Fuarı ve Kongresi, Türkiye'nin en yeni ve en 
modern fuar kompleksi Fuarizmir'de kapılarını 
ziyaretçilerine açtı.
Travel Turkey İzmir 17. Uluslararası Turizm Ticaret Fuarı ve 
Kongresi'ne Odamızı temsilen Çanakkale Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Üyesi Ahmet Çelik katıldı.
Travel Turkey İzmir 17. Uluslararası Turizm Ticaret Fuarı ve 
Kongresi hakkında bilgi veren Çanakkale Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Üyesi Ahmet Çelik; “Çanakkale bu yıl 
17.'si gerçekleştirilen, Türkiye ve dünyanın dört bir 
yanından turizm profesyonellerini bir araya getiren Travel 
Turkey İzmir 'Uluslararası Turizm Ticaret Fuarı ve 
Kongresi'nde yerini aldı. 7-9 Aralık tarihleri arasında 
gerçekleştirilen Uluslararası Turizm Ticaret Fuarı ve 
Kongresi'nde Çanakkalemizin tarihi, turistik, kültürel ve 
gastronomi değerleri tanıtılıyor. Çanakkale'nin tarihi ve 

turistik potansiyeli büyük bir değere sahiptir. Çanakkale 
Ticaret ve Sanayi Odası olarak bu potansiyeli bir kazanca 
çevirmek için yurtiçinde ve yurtdışında çalışmalar 
yürütüyoruz. Hedefimiz Çanakkale'nin gerçek anlamda bir 
turizm şehri olması, konaklama sürelerinin artması ve 
turizmden aldığı payın yükselmesidir.” dedi.

AB tescilli tek Türk 
peyniri Ezine peyniri oldu

Ezine Peynirini ve Mandıracılarını Koruma Geliştirme 
Tanıtma Derneği'nin Avrupa Birliği'ne gerçekleştirdiği Cİ 
başvurusu uygun bulundu ve Ezine Peynirinin adı Avrupa 
Birliği Resmi Gazetesinde yayınlandı.
Konuyla ilgili değerlendirmede bulunan Çanakkale Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Deniz, 
“Topraklarımızın, kültürümüzün ve geleneklerimizin mirası 
olan coğrafi işaretlerimize sahip çıkarak, ürünlerimize 
özellikle AB coğrafi işaret tescili alınması Ülke ve Çanakkale 
olarak hepimizi gururlandırmaktadır. Ezine Peynirimizin 
Avrupa Birliği Coğrafi İşaret Tescili alması İlimiz, Ülkemiz ve 
markalarımız açısından çok sevindirici bir gelişme olmuştur. 
Bu sonucu dört gözle bekliyorduk ve nihayet olumlu 
sonuçlandı. Ezine Peyniri AB'nin tescil etmiş olduğu ilk ve tek 
Türk peyniri oldu.
Yerel ürünler bakımından oldukça zengin olan İlimizde “Ezine 
Peynirimiz” gibi AB'de coğrafi işaret tescili mümkün olan 
birçok ürünümüz mevcuttur. İlimizde Bayramiç Beyazımızın 
ardından Ezine Peynirimizin de AB Coğrafi İşaret Tescili 
alması diğer ürünlerimiz için de teşvik edici bir gelişmedir.
Bu süreçte başta Ezine Peynirini ve Mandıracılarını Koruma 
Geliştirme Tanıtma Derneği Başkanı Ali Öztürk ve Yönetim 
Kurulu olmak üzere Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimize ve 
emeği geçen, katkı sunan herkese teşekkür ediyor, İlimize ve 
Ülkemize hayırlı olmasını temenni ediyoruz.” dedi.
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Çanakkale-İzmir yolunun İntepe bölgesindeki bölümü 
sürekli kayma sorunuyla karşı karşıya. 2013 yılından bu 
yana yol ve viyadükteki kayma nedeniyle çeşitli sorunlar 
yaşanıyor. İntepe Viyadüğü'nün Güzelyalı bölgesinde, yolun 
gidiş ve geliş şeritlerinde çatlaklar oluştu. Yapılan 
çalışmalara rağmen 10 yıldır kayma sorunu çözülememiş 
durumda.
Çanakkale-Balıkesir ve İzmir'e bağlayan tek yol olan bu 
güzergah, Güzelyalı üzerinden geçerek Ezine ve 
Ayvacık'tan Balıkesir'e bağlanıyor. Erenköy bölgesinde ise 
sürekli sorunlar yaşanıyor. 2013 yılında İntepe 
Viyadüğü'nün yapılması ve ardından yolların inşasıyla 
birlikte bölgede heyelanlar başladı. Viyadüğün her iki 
tarafında çatlaklar meydana geldi.
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Mühendislik 
Fakültesi Jeoloji Mühendisliği bölümünden emekli Prof. Dr. 
Doğan Perinçek, yapılan çalışmaların hatalı olduğunu ve 
bölgedeki yolların ve viyadüğün kayacağını önceden 
belirtmişti. Ancak uyarılara rağmen çalışmalara devam 
edildi ve viyadük trafiğe açıldıktan kısa bir süre sonra çeşitli 

sorunlar ortaya çıktı. Viyadüğün süt tarafından heyelan 
oluştu, kayalar viyadük girişine düştü ve bu nedenle yolun 
bir bölümü trafiğe kapatıldı.
Yıllardır süregelen kayma sorunu, Güzelyalı tarafındaki 
yolun üst ve alt kısımlarında devam ediyor. Yapılan tüm 
masraflara rağmen bölgedeki kayganlık durdurulamamış 
durumda. Prof. Dr. Perinçek, çektiği fotoğraflarla bölgedeki 
yanlışları sıralayarak, 2013 yılından bu yana sürekli heyelan 
yaşandığını ve yapılan hataların bedelinin ödendiğini ifade 
etti. Yolların ve viyadüğün kaymasının nedenleri arasında 
yamacın altının oyulması, dolgu toprağın çökmesi, eğimin 
artırılması gibi faktörler bulunuyor.
Çanakkale yönünden gelirken viyadük alanında heyelan 
belirtileri başlamış durumda. Çeşitli tedbirler alınmış olsa 
da yağmurların etkisiyle yeni çatlaklar oluştu. Prof. Dr. 
Perinçek, yapılan hatalar nedeniyle daha ne kadar para 
harcanacağını sorguluyor. Viyadük ve yolun kayma 
sorununun çözümü için yıllardır devam eden masraflar ve 
yapılan hataların yüksek maliyeti, bölgedeki ulaşım 
sorununu derinleştirmiş durumda.

Çanakkale Form Koleji'nin öğretmen ve öğrencileri, 
Kosova'nın  Priştine kentindeki kardeş okullarını 
ziyaret etti. Kolej heyeti, eğitimlere katılıp çeşitli 
projelerde yer aldılar.
Dünyanın en verimli eğitim sistemi olarak kabul 
edilen Finlandiya eğitim sistemini Çanakkale'ye 
getiren Form Koleji çalışmalarına devam ediyor. 
Çalışmalar kapsamında kolej heyeti, Kosova'nın 
Priştine kentindeki kardeş okullarında bir takım 
projelere katıldılar. “Yaparak, yaşayarak öğrenme” 
mottosuyla yapılan çalışmalarda, heyetler karşılıklı 
fikir ve deneyim alışverişinde bulundular. Heyet aynı 
zamanda okulun iki ana eğitim dilinden biri olan 
İngilizce'yi de rahatça konuşabilme imkanı 
yakaladılar.  Öte yandan kolej yetkilileri, yurt dışı 
eğitim çalışmalarının süreceği belirtti.

"Sürekli Kayan Yol: Çanakkale-İzmir Yolu Sorunları ve Ulaşım Kâbusu"

Çanakkale'de Halk Ekmek Satışı Başladı 5 Tl
Türkiye'nin çoğu ilinde satışı yapılan ve ekonomik krizle 
beraber vatandaşların büyük ilgi gösterdiği halk ekmek 
satışı Çanakkale'de de başladı.
Türkiye'nin çoğu ilinde satışı yapılan ve ekonomik krizle 
beraber vatandaşların büyük ilgi gösterdiği halk ekmek 
satışı Çanakkale'de de başladı. Mahkûmların ürettiği 
ekmekler şimdilik merkezde 2 noktada satılacak ve fiyatı 5 
TL olacak. Bu fiyat da Ankara ve İstanbul'da atışı yapılan 
halk ekmeklere göre biraz daha pahalı.
Son yıllarda Türkiye'de derinleşen ekonomik krizle beraber 
vatandaşların alım gücü de çok düşüyor. En düşük emekli 
maaşının 7.5 Bin TL olduğu bu dönemde, ev kiraları 
ortalama 10 bin TL civarında. Alım gücünün iyice düşmesi 
ile özellikle dar gelirli vatandaşlar zor günler yaşıyor. 
Durum böyle olunca vatandaşlar her alanda en üçüz 
ürünleri almak zorunda kalıyor.
Türkiye'de insanların en fazla tükettiği gıdaların başında da 
ekmek geliyor. Türkiye'nin çoğu ilinde de daha ucuza 
satılan halk ekmekler vatandaşlar tarafından tercih 
ediliyor. Çanakkale'de ise yıllardır bu konuda eksiklik 
olduğu bilinen bir gerçek. Normal şartlar altında halk 
ekmekleri belediye çıkartıyor ve ucuza vatandaşlara 
ulaştırıyor.

CEZAEVİ ÜRETECEK
Çanakkale Belediyesi şimdiye kadar böyle bir girişimde 
bulunmadı. Gelen yoğun talep üzerine belediye farklı bir 
anlaşma ile şimdilik bu sorunu çözdü. Çanakkale Açık Ceza 
İnfaz Kurumu İşyurdu Müdürlüğü ve S.S. Çanakkale Üretim 
ve Pazarlama Kooperatifi arasında protokol imzalandı. 
İmzalanan protokol çerçevesinde mahkumların ürettiği 

ekmekler, Halk Bakkallarında satışa sunuldu. Dün itibarı ile 
hem Halk Bahçesinde hem de Esenler de bulunan Halk 
Bakkallarında 200 gram ekmek 5 TL'den satılmaya 
başlandı. Çanakkale'de 200 gram ekmek 7 TL'den satılıyor.

DİĞER İLLERE GÖRE PAHALI
Çanakkale'de 200 gram ekmek 7 TL'den satılıyor. Bazı 
yerler ise 200 gram ekmeği 6.5 TL'den satıyor. Yapılan 
anlaşma çerçevesinde halk bakkallarında 200 gramlık 
emekler 5 TL'den satılacak. Bu fiyat diğer illere göre 
hesaplandığında daha pahalı. Halk ekmeğin en fazla satışı 
yapılan İstanbul ve Ankara'daki büyükşehir belediyeleri 
tarafından üretilen halk ekmekleri 250 gram ve tanesi 5 TL. 
Çanakkale'de ise 200 gramı 5 TL'den satılmaya başlandı.

"ÇAMAD'dan Çevreci Kuruluşlara Çağrı: 
 Madencilik Sektöründe Bilgi Paylaşımına Hazırız"
Çanakkale Madenciler Derneği (ÇAMAD), 4 Ocak Dünya 
Madenciler Günü nedeniyle düzenlenen bir toplantıda basın 
mensuplarına açıklamalarda bulundu. ÇAMAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Mehmet Naci Tülek, toplantıda çevreci örgüt 
ve kurumlara seslenerek, madencilik sektörünün çevresel 
endişeleri gidermek ve bilgi paylaşımını artırmak amacıyla bir 
araya gelmeye hazır olduklarını ifade etti. Tülek, Türkiye'nin 
maden potansiyelinin önemine vurgu yaparak, madencilik 
sektörünün ekonomik kalkınmaya nasıl katkı 
sağlayabileceğini dile getirdi.
Toplantıda, Kasım ayında Siirt'te meydana gelen maden 
kazasında hayatını kaybeden maden şehitlerine de saygı 
gösterildi. Tülek, madenciliğin Türkiye için lokomotif sektör 
olabilecek potansiyele sahip olduğunu belirterek, sektörün 
sürdürülebilirlik ilkelerine bağlı olarak faaliyet göstermesi 

gerektiğini 
söyledi. İzin 
prosedürlerinin 
uzun sürmesi 
gibi sorunlara da değinen Tülek, bu durumun sektörün 
ilerleyişini engellediğini ve güveni azalttığını ifade etti.
ÇAMAD, çevre dernekleri ile açık bir iletişim çağrısı yaparak, 
madencilikle ilgili doğru bilinen yanlışları gidermek ve 
endişeleri ortadan kaldırmak için bilgi paylaşımına hazır 
olduklarını belirtti. Ayrıca, bazı basın kuruluşlarını tek taraflı 
haber yapmakla eleştirerek, madencilik sektörü 
temsilcileriyle gerçekleştirilmemiş röportajların doğru bilgi 
akışını engellediğini savundu. Tülek, madencilik konusundaki 
doğruları anlatmak ve iletişimi artırmak için çaba harcamaya 
devam edeceklerini belirtti.

Form Koleji'nden 
Kosova'ya gezi

Selin Vurduğu Kepez 
Çayında İnceleme
Vali İlhami Aktaş, aşırı yağışlar sonucunda debisinin 
yükselmesi sonucu su taşkının meydana geldiği 
kepez çayında incelemelerde bulundu.
Su taşkının meydana geldiği alanda yapılan 
çalışmaları yerinde inceleyen Vali İlhami Aktaş, 
yetkililerden yapılan çalışmalar hakkında bilgi aldı.
Kepez Balıkçılar Kooperatifini ziyaret eden Vali İlhami 
Aktaş, kooperatif üyeleri ve balıkçılarla bir araya geldi.
Vali İlhami Aktaş, Kepez Balıkçılar Kooperatifi üyeleri 
ve balıkçılara “geçmiş olsun” dileklerini iletti.
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Birleşik Kamu-İş Konfederasyonu'nun 
araştırma sonuçlarına göre Eylül 2023'de dört 
kişilik bir ailenin açlık sınırı 13 bin 701 liradan 14 
bin 542 liraya kadar yükselirken, yoksulluk 
sınırı da 3 bin 378 lira daha artarak 41 bin 651 
liraya çıktı. Yoksulluk sınırı ise son yılda toplam 
19 bin 274 liralık artış gösterdi.

Birleşik Kamu İş Konfederasyonu, Ankara'da dört kişilik bir 
ailenin, dengeli ve sağlıklı beslenebilmesi için tüketmesi 
gereken gıda ve gıda dışı harcamaları dikkate alarak 
hazırladığı eylül ayı Açlık-Yoksulluk Araştırması'nı 
açıkladı. Birleşik Kamu İş'in Ar-Ge birimi KAMU-AR'ın 
hazırladığı bugün yayınlanan araştırmada şu veriler yer 
aldı:
“Başta gıda, ulaşım ve barınma olmak üzere tüm alanlarda 
hızlanan fiyat artışları açlık ve yoksulluk riskini her geçen 
gün daha da artırıyor. Dört kişilik bir ailenin açlık sınırı 
eylülde 13 bin 701 liradan 14 bin 542 liraya kadar 
yükselirken, yoksulluk sınırı da 41 bin 651 liraya çıktı.

Son bir yılda açlık sınırı 6 bin 875 
lira, yoksulluk sınırı 19 bin 274 lira 
arttı
Açlık sınırı eylülde bir önceki aya göre 841 lira artarken, 
gıda dışındaki ihtiyaçlar için yapılması gereken harcama 5 
bin 537 lira yükselerek 27 bin 109 liraya çıktı. Her ikisinin 
toplamından oluşan yoksulluk sınırı ise önceki aya göre 3 
bin 378 lira arttı. Bir yıl öncesine göre ise açlık sınırı 6 bin 
875 lira, gıda dışındaki ihtiyaçlar için yapılması gereken 
harcama 12 bin 399 lira arttı. Yoksulluk sınırı ise son yılda 
toplam 19 bin 274 liralık artış gösterdi.

Et-balık-yumurta fiyatlarındaki 
aylık artış 390 lira
Ankara'da en fazla alışveriş yapılan marketlerden derlenen 
fiyatlara göre, dengeli beslenebilmek için et- balık- 
yumurtaya aylık olarak harcanması gereken tutar eylülde 
bir önceki aya göre 390 lira arttı, 2022 yılının aynı ayına 
göre ise 2 bin 225 lira artarak 4 bin 48 lira oldu. Kuru 
bakliyat için yapılması gereken harcama önceki aya göre 19 
lira, geçen yılın aynı ayına göre ise 94 liralık artışla 303 
liraya yükseldi.
Süt, yoğurt ve peynir için yapılması gereken harcama bir 
önceki aya göre 114 lira artarak 3 bin 242 liraya çıkarken, 
son bir yıllık dönemde ise bin 223 liralık artış oldu. Meyve 
için harcanması gereken para eylülde 125 lira, geçen yılın 
aynı ayına göre ise 761 lira artarak bin 364 lira oldu. Sebze 
harcaması da önceki aya göre 22 lira azalarak, geçen yılın 
aynı ayına göre ise 972 lira artarak bin 848 liraya kadar 
çıktı.

Ekmek, un ve makarna için 
yapılması gereken harcama tutarı 
1316 lira
Ekmek, un ve makarna gibi ürünler için yapılması gereken 
harcama eylülde 28 lira artarak bin 316 liraya, pirinç ve 
bulgur harcamaları da 17 lira artarak 631 lira oldu. Yağ için 
yapılması gereken harcama ise 38 lira artarak 432,1 liraya 
çıktı. Şeker, bal, pekmez, reçel gibi gıda maddelerine 
yapılması gereken harcama da eylülde 130 lira artarak bin 
16 lira oldu. Aynı ailenin zeytin için yapması gereken 
harcama ise 342 liraya yükseldi. Yetişkin erkek için 2 bin 
800, yetişkin kadın için 2 bin 200, genç için 3 bin ve çocuk 
için de bin 600 kalori esas alınarak yapılan hesaplamaya 

göre eylülde açlık sınırı yetişkin erkek için 4 bin 246 lira, 
yetişkin kadın için 3 bin 333 lira, çocuk için 2 bin 420 lira ve 
genç için de 4 bin 543 lira oldu.

Ulaştırma harcamaları 9 bin lirayı 
aştı
Dört kişilik bir ailenin gıda dışındaki gereksinimlerini 
'yoksunluk hissi duymadan' karşılayabilmesi için gereken 
harcama tutarı da eylülde 27 bin 109 liraya yükseldi. Eylülde 
dört kişinin giyim ve ayakkabı harcamaları bin 377 liraya, 
barınma (kira dâhil) harcamaları 5 bin 199 liraya, ev eşyası 
harcamaları 3 bin 577 liraya, sağlık harcamaları bin 170 
liraya yükseldi. Ulaştırma harcamaları 9 bin 42 liraya çıktı, 
haberleşme harcamaları 967 lira, eğlence ve kültür 
harcamaları 879 lira, eğitim harcamaları 520 lira, tatil-otel 
harcamaları 2 bin 799 lira ve çeşitli mal ve hizmetlerle ilgili 
harcamalar bin 578 lira oldu.
Dört kişilik bir ailenin insan onuruna yaraşır bir şekilde 
yoksunluk hissi çekmeden yaşayabilmesi için yapması 
gereken gıda ile gıda dışı harcamaların toplam tutarını 
gösteren yoksulluk sınırı ise eylülde 3 bin 378 lira daha 
artarak 41 bin 651 liraya yükseldi. Yoksulluk sınırında, son 
bir yıllık dönemdeki artış ise 19 bin 274 lira olarak 
gerçekleşti.”

Yoksulluk sınırı 42 bin TL'ye dayandı

"NATO'nun Çanakkale'deki 'Nusret-2023 Davet 
Tatbikatı'nda Türkiye, 19 Ülkeye Ev Sahipliği Yaptı"

Çanakkale'de gerçekleştirilen 'Nusret-2023 Davet 
Tatbikatı'na Türkiye'nin ev sahipliğinde NATO, Türk Deniz 
ve Hava Kuvvetleri ile Sahil Güvenlik Komutanlığı'na bağlı 
yüzer ve uçar birliklerin yanı sıra 19 ülkeden 20 gözlemci ve 
çok sayıda gemi katıldı. 28 Kasım-06 Aralık tarihleri 
arasında gerçekleşen tatbikatın amacı, mayın harbi 
planlama, icra ve değerlendirme konularında eğitim 
sağlamak, Türk Deniz Kuvvetleri ile dost ve müttefik deniz 
kuvvetleri arasında iş birliği ve birlikte çalışabilirliği 
geliştirmekti.
Tatbikata Türkiye'den Deniz Kuvvetleri Komutanlığı'ndan 
12 gemi, 2 helikopter, 1 insansız hava aracı, 1 SAS timi, 2 hafif 
otonom sualtı aracı timi, Kara Kuvvetleri Komutanlığı'ndan 
1 S-70 ve 1 Cougar helikopter, Hava Kuvvetleri 
Komutanlığı'ndan 2 F-16 ve havadan mayın dökme 
maksadıyla 1 C-130 uçağı, Sahil Güvenlik Komutanlığı'ndan 
2 sahil güvenlik gemisi olmak üzere toplamda 14 gemi, 3 
uçak ve 4 helikopter katıldı. Ayrıca NATO daimi mayın karşı 
tedbirleri görev grubundan 5 gemi ve Hırvatistan, ABD, 
Malta, Romanya ve Suudi Arabistan'dan 46 EOD personeli 
ile 10 ülkeden 20 gözlemci personel olmak üzere toplamda 

66 yabancı personel de katıldı.
Tatbikat kapsamında gerçekleştirilen faaliyetler arasında 
C-130 uçağından 2 MK-25 eğitim mayınının havadan 
dökülmesi, TCG Anamur tarafından demirli mayınların 
uzaktan kumandalı otonom sualtı cihazıyla teşhisi ve TCG 
Enez tarafından imhası, TCG Akçakoca tarafından hafif 

otonom sualtı aracı harekatı, helikopter ve SAS timi 
tarafından 'Taktik Pençe Harekatı' ile sürüklenen bir 
mayının imhası bulunmaktadır. Programın sonunda, 
faaliyetlere katılan savaş gemilerinin tören geçişi yapılarak 
TCG Bayraktar selamlandı ve program sona erdi.

İL KÜLTÜR VE 
TURİZM MÜDÜRÜ 

DEĞİŞTİ
Cumhurbaşkanı tarafından görevden alınan eski İl Kültür 
ve Turizm Müdürü Murat Yılmaz'ın yerine Çanakkale 
Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu Müdürü Çağman 
Esirgemez atandı.
Genel seçimlerden sonra Çanakkale'de müdürler 
değişmeye devam ediyor. Son görevden alınan müdür ise İl 
Kültür ve Turizm Müdürü Murat Yılmaz olmuştu. 
Cumhurbaşkanlığı kararı ile görevden alınmasının 
ardından yeni İl Kültür ve Turizm Müdürü belli oldu. Boş 
koltuğa kimin atanacağı merak ediliyordu. O merak da 
giderildi. Yerine Çanakkale Kültür Varlıklarını Koruma 
Bölge Kurulu Müdürü Çağman Esirgemez atandı. 
Esirgemez, vekaleten İl Kültür ve Turizm Müdürü olarak 
görev yapacak. Esirgemez'in ataması ile müdürlükte 
önemli değişikliğin olacağı belirtiliyor.


